
 

  
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІ скликання 

 

П Р О Т О К О Л 

 

12 квітня 2017  року                    м.Черкаси                                                № 20 

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 
 

Всього членів комісії – 6 

На засіданні присутні – 5 
 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

секретар постійної комісії – Ковбоша О. Р. 

члени комісії: Веретільник В.В., Кашко О.М., Озірний О.А.  
 

ВІДСУТНІ: Коваленко В. М.   
 

Запрошені: 

Вербівський В. Д. – директор Шполянської спеціальної загальноосвітньої школи - 

інтернату І-ІІ ступенів; 

Гончаренко В. А. – директор Смілянської загальноосвітньої школи - інтернату І-ІІІ 

ступенів; 

Данилевський В. В. – начальник управління освіти і науки облдержадміністрації; 

Зеленський М.В. – начальник управління сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації; 

Карманнік  Р. В. – директор Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації; 

Кравченко Н. М. – директор Департаменту фінансів облдержадміністрації; 

Молоцило  В. О. – директор Державного навчального закладу «Черкаське вище 

професійне училище будівельних технологій»; 

Продайвода  О.В. – головний спеціаліст відділу організації надання медичної 

допомоги дорослому населенню, матерям та дітям управління охорони здоров’я  

облдержадміністрації; 

Петров В. О. – начальник управління майном виконавчого апарату обласної ради;  

Шабатін О. О. – директор Департаменту культури та взаємодії з громадськістю 

облдержадміністрації. 

 

В засіданні взяв участь  Вельбівець О.І. – голова обласної ради. 
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

1. Про хід виконання рішення обласної ради від 14.12.2011 № 10-3/VI  «Про 

обласну програму підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти на 

період до 2021 року» (із змінами)  

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  
 

2. Про внесення змін до обласної програми підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти на період до 2021 року  

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  

3. Про реорганізацію Смілянської загальноосвітньої школи - інтернату І-ІІІ 

ступенів Черкаської обласної ради  

Доповідають:   

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної комунальної 

власності 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  

4. Про реорганізацію Шполянської спеціальної загальноосвітньої школи – 

інтернату    І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради  

Доповідають:   

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної комунальної 

власності 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  
 

5. Про затвердження техніко-економічного обґрунтування доцільності передачі 

цілісного майнового комплексу Державного навчального закладу «Черкаське вище 

професійне училище будівельних технологій» з державної власності до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  

Доповідає:   

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної комунальної 

власності 

6. Про хід виконання рішення обласної ради від 02.03.2017 № 12-2/VIІ «Про 

програму національно-патріотичного виховання дітей та молоді Черкаської області  на 

2017-2020 роки»  

Доповідає:   

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації 

7. Про внесення змін у Додаток до обласної Програми оздоровлення та 

відпочинку дітей на 2016-2020 роки»  

Доповідає:   

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації 
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8. Про хід виконання рішення обласної ради вiд 17.02.2012 №13-6/VІ «Про 

Програму розвитку інформаційного простору  Черкаської області  на 2012-2018 роки»  

Доповідає:   

Шабатін 

Олександр Олексійович 

- директор Департаменту культури та взаємодії з 

громадськістю облдержадміністрації 

9. Про внесення змін до рішення обласної ради від 17.08.2004 № 17-8/IV «Про 

обласну премію імені Порфирія Демуцького в галузі аматорської художньої творчості»  

Доповідає:   

Шабатін 

Олександр Олексійович 

- директор Департаменту культури та взаємодії з 

громадськістю облдержадміністрації 

 10. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2017 рік  

Доповідає:   

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів облдержадміністрації 

 11. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017 № 19-22/VII «Про 

обласний бюджет на 2018 рік»  

Доповідає:   

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів облдержадміністрації 

12. Про хід виконання рішення обласної ради вiд 26.06.2012 №16-4/VІ «Про 

Програму розвитку туризму в Черкаській області  на 2012-2020 роки»  

Доповідає:   

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального розвитку  

облдержадміністрації 

13. Про хід виконання рішення обласної ради від 28.08.2015№42-4/VI «Про 

обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015-2018 роки»  

Доповідає: 

Продайвода   

Олена Володимирівна 

- головний спеціаліст відділу організації надання медичної 

допомоги дорослому населенню, матерям та дітям 

управління охорони здоров’я облдержадміністрації  

14. Про розгляд звернення організатора, координатора ініціативи «Геть від 

Москви» щодо розгляду обласною радою проекту рішення «Про регулювання мови 

обслуговування громадян у сфері надання послуг, торгівлі та здійснення інформування 

про товари та послуги у м. Львів»  

Доповідає:   

Доманський  

Володимир Миколайович 

- голова постійної комісії 

15. Про розгляд колективного звернення батьків дітей с. Богданівка та                           

с-ща Квітневе щодо сприяння в передачі в комунальну власність Зорівській сільській 

раді шкільного автобуса, який перебуває на балансі  Мехедівської ЗОШ І-ІІІ ступенів.  

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  
 

 16. Різне (розгляд інформації про хід виконання рішення обласної ради спільного 

з постійною комісією з питань охорони здоров’я) 

Доманський В.М.  запропонував включити до порядку денного питання:  
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17. Про внесення змін до деяких рішень обласної ради. 

Голосування за порядок денний з доповненням: 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

1. СЛУХАЛИ: 

 Данилевського В. В., який поінформував про хід виконання рішення обласної 

ради вiд 14.12.2011 №10-3/VI  «Про обласну програму підвищення якості шкільної 

природничо-математичної освіти на період до 2021 року». 
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради вiд 14.12.2011 № 10-3/VI  

«Про обласну програму підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти 

на період до 2021 року» (із змінами) додається (додаток  1). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії      

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника управління освіти і науки облдержадміністрації 

Данилевського В.В. про хід виконання рішення обласної ради вiд 14.12.2011 № 10-3/VI  

«Про обласну програму підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти 

на період до 2021 року» (із змінами) взяти до відома. 

2. Внести проект рішення на сесію обласної ради, в якому пропонувати:  

1. Інформацію управління освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації про хід виконання рішення обласної ради від 14.12.2011 №10-3/VI  «Про 

обласну програму підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти на 

період до 2021 року» (із змінами) взяти до відома. 

2. Обласній державній адміністрації, районним державним адміністраціям, іншим 

виконавцям, зазначеним у Програмі, продовжити    її виконання. 

3. Контроль за виконанням рішення покласти на постійну комісію обласної ради з 

питань освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту. 
 

Висновок додається (додаток 2). 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

2. СЛУХАЛИ: 

   Данилевського В. В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до обласної програми підвищення якості шкільної природничо-

математичної освіти на період до 2021 року».  

Проект рішення додається (додаток  3). 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

обласної програми підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти на 

період до 2021 року» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради.     

Висновок додається (додаток 4). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
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3. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О.,  який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

реорганізацію Смілянської загальноосвітньої школи – інтернату І-ІІІ ступенів 

Черкаської обласної ради». 

Віталій Олександрович зазначив, що проектом рішення передбачено 

реорганізувати Смілянську загальноосвітню школу-інтернат І-ІІІ ступенів Черкаської 

обласної ради шляхом перетворення її у комунальний заклад «Смілянська 

спеціалізована мистецька школа Черкаської обласної ради» на правах 

правонаступництва, з метою забезпечення естетичного розвитку особистості школярів 

в сучасних умовах, їх повноцінного навчання і виховання, підготовку до здобуття 

освіти мистецького спрямування, раціонального використання матеріально-технічної 

бази закладу освіти та його кадрового потенціалу. 

Проект рішення додається (додаток  5). 

Данилевського В. В., який зазначив, що Смілянська загальноосвітня школа-

інтернат І-ІІІ ступенів Черкаської обласної ради – це навчально-виховний заклад                   

І-ІІІ ступенів, що забезпечує реалізацію права на загальну середню освіту дітей, які 

опинилися в складних життєвих обставинах і потребують соціальної допомоги. Разом 

із тим, аналіз контингенту учнів школи, міста, районів області, сучасні запити дітей та 

батьків, потреби часу та суспільства дають підстави для реформування даного закладу 

освіти у спеціалізовану мистецьку школу – інтернат. Заклад освіти має можливість 

забезпечити здобуття загальної середньої освіти та розвиток творчого потенціалу 

учнівської молоді засобами декоративно-ужиткового мистецтва та підготовку до 

здобуття освіти мистецького спрямування.  

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І. запитав директора Смілянської загальноосвітньої школи - 

інтернату І-ІІІ ступенів, щодо думки педагогічного колективу про реорганізацію 

школи, а також про наміри директора брати участь у конкурсному відборі, на 

заміщення посади директора реорганізованого навчального закладу. 
 

Гончаренко В. А. зазначив, що колектив Смілянської загальноосвітньої школи - 

інтернату І-ІІІ ступенів підтримує реорганізацію даного закладу, і що він готовий 

взяти участь у конкурсному відборі. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про реорганізацію 

Смілянської загальноосвітньої школи – інтернату І-ІІІ ступенів Черкаської обласної 

ради» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради.     

Висновок додається (додаток 6). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

4. СЛУХАЛИ:   

Петрова В.О.,  який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

реорганізацію Шполянської спеціальної загальноосвітньої школи – інтернату І-ІІ 

ступенів Черкаської обласної ради». 

Віталій Олександрович зазначив, що проектом рішення передбачено 

реорганізувати  Шполянську спеціальну загальноосвітню школу – інтернат І-ІІ 
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ступенів Черкаської обласної ради шляхом перетворення її у комунальний заклад 

«Шполянська загальноосвітня санаторна школа  Черкаської обласної ради» для дітей із 

хронічними неспецифічними захворюваннями органів дихання, з метою надання їм 

якісних освітніх, лікувально-профілактичних та реабілітаційних послуг. 

Проект рішення додається (додаток  7). 

Данилевського В. В., який зазначив, що Шполянська спеціальна загальноосвітня 

школа - інтернат І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради має можливість забезпечити 

повноцінний навчально-реабілітаційний супровід дітей із неспецифічними 

захворюваннями органів дихання. Навчально-методичне забезпечення закладу 

відповідає потребам зазначеної категорії дітей. Будівлі школи та спального корпусу, 

класні кабінети, ігрове середовище пристосовані до потреб усіх учнів. Заклад 

розміщено у зеленій зоні м. Шполи, навкруги лісові насадження, що позитивно 

впливає на самопочуття дітей та сприяє процесу їх одужання. Територіально близько 

до закладу  розташована Шполянська центральна районна лікарня, що дає змогу 

додатково залучати лікарів для обстеження та лікування вихованців закладу. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Вербівський В. Д. зазначив, що колектив Шполянської спеціальної 

загальноосвітньої школи - інтернату І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради підтримує 

реорганізацію даного навчального закладу. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про реорганізацію 

Шполянської спеціальної загальноосвітньої школи – інтернату І-ІІ ступенів Черкаської 

обласної ради» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради.     

Висновок додається (додаток 8). 

Голосування:  

"За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

затвердження техніко-економічного обґрунтування доцільності передачі цілісного 

майнового комплексу Державного навчального закладу «Черкаське вище професійне 

училище будівельних технологій» з державної власності до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області».  

Віталій Олександрович зазначив, що відповідно Положення про порядок 

передачі об’єктів права державної власності, затвердженого постановою Кабінету 

Міністрів України, Методичних рекомендацій щодо розроблення техніко-

економічного обґрунтування забезпечення ефективного використання об'єктів права 

державної та комунальної власності, що пропонуються до передачі враховуючи 

попередні рішення обласної ради про надання згоди на прийняття з державної 

власності до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області цілісних майнових комплексів професійно-технічних навчальних закладів,  

пропонується затвердити техніко-економічне обґрунтування доцільності передачі 

цілісного майнового комплексу з державної у спільну власність Державного 

навчального закладу «Черкаське вище професійне училище будівельних технологій». 
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До пропозиції щодо передачі цілісного майнового комплексу зокрема, додається 

техніко-економічне обґрунтування з визначенням етапів та строків його реалізації, а 

також джерел фінансування видатків на його реалізацію, розроблений на підставі 

розрахунків щодо забезпечення ефективного використання цього майна та 

затверджений органом, уповноваженим управляти державним майном, що 

передається, а також органом місцевого самоврядування, якому передається 

підприємство. 

Проект рішення додається (додаток  9). 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

Данилевський В.В., відповідаючи на запитання членів постійної комісії 

поінформував про стан передачі  професійно-технічних закладів освіти  на 

фінансування місцевих бюджетів та про перспективи професійно-технічної освіти в  

області. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про затвердження техніко-

економічного обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового комплексу 

Державного навчального закладу «Черкаське вище професійне училище будівельних 

технологій» з державної власності до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається (додаток 10). 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

6. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М. В. з  інформацією про хід виконання рішення обласної ради від 

02.03.2017 № 12-2/VIІ «Про програму національно-патріотичного виховання дітей та 

молоді Черкаської області  на 2017-2020 роки».  
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 02.03.2017 № 12-2/VIІ 

«Про програму національно-патріотичного виховання дітей та молоді Черкаської 

області  на 2017-2020 роки» додається (додаток  11). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 02.03.2017     

№ 12-2/VIІ «Про програму національно-патріотичного виховання дітей та молоді 

Черкаської області  на 2017-2020 роки», взяти до відома та продовжити контроль за її 

виконанням. 

Висновок додається (додаток 12). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

7. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М. В.,  який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін у Додаток до обласної Програми оздоровлення та відпочинку дітей на 

2016-2020 роки».  



8 
 

Максим Васильович зазначив, що зміни у Додаток до обласної Програми 

вносяться у зв’язку із розширення переліку категорій дітей, які потребують особливої 

соціальної уваги та підтримки. 

Текст проекту рішення додається (додаток  13). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін у Додаток 

до обласної Програми оздоровлення та відпочинку дітей на 2016-2020 роки» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради, пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект цього рішення.     

Висновок додається (додаток 14). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

8. СЛУХАЛИ: 

Шабатіна О. О., з  інформацією про хід виконання рішення обласної ради вiд  

17.02.2012 №13-6/VІ «Про Програму розвитку інформаційного простору  Черкаської 

області  на 2012-2018 роки».  
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради вiд  17.02.2012 №13-6/VІ  

додається (додаток  15). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

 Вельбівець О.І., висловив припущення того, що більша частина 

рекомендованої до випуску суспільно необхідної літератури за рахунок коштів 

місцевих бюджетів обмежується виданням книг членів експертної ради 

облдержадміністрації з питань розвитку книговидавничої справи в області.   

 Олександр Іванович  звернувся з пропозицією до Департаменту культури та 

взаємодії з громадськістю облдержадміністрації, вивчити питання щодо можливого 

випуску літератури за рахунок коштів місцевих бюджетів, авторами яких є люди з 

порушенням зору та слуху. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради вiд  17.02.2012                 

№13-6/VІ "Про Програму розвитку інформаційного простору  Черкаської області  на 

2012-2018 роки" взяти до відома та продовжити  контроль за її виконанням. 

2. Рекомендувати експертній раді облдержадміністрації з питань розвитку 

книговидавничої справи в області, під час внесення рекомендацій до випуску творів 

авторів Черкащини за рахунок коштів обласного  бюджету, здійснювати об’єктивне та 

справедливе подання заявок.   

3. Департаменту культури та взаємодії з громадськістю облдержадміністрації 

вивчити питання щодо можливого випуску літератури за рахунок коштів місцевих 

бюджетів, авторами яких є люди з порушенням зору та слуху, внести відповідні 

пропозиції. 

Висновок додається (додаток 16). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
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9. СЛУХАЛИ: 

Шабатіна О. О., .,  який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 17.08.2004 № 17-8/IV «Про обласну  

премію імені Порфирія Демуцького в  галузі аматорської художньої творчості».  
 

Текст проекту рішення додається (додаток  17). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 17.08.2004 № 17-8/IV «Про обласну  премію імені Порфирія 

Демуцького в  галузі аматорської художньої творчості» та рекомендувати до розгляду 

на пленарному засіданні обласної ради, пропонувати депутатам обласної ради при 

розгляді питання підтримати проект цього рішення.     

Висновок додається (додаток 18). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

10. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н. М., яка поінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

звіт про виконання обласного бюджету за 2017 рік».  
 

Наталія Миколаївна поінформувала членів постійної комісії щодо виконання 

обласного бюджету на 2017 рік та зазначила, що заплановані показники бюджету не 

виконано на 2.2 млн. грн. 
  

Проект рішення та текст звіту про виконання обласного бюджету за 2017 рік 

додається (додаток  19). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
  

 Доманський В.М., поінформував про звернення профспілки працівників освіти і 

науки  з приводу сприяння вирішення проблем, пов’язаних з фінансовим 

забезпеченням закладів і установ освіти Черкаської області, що фінансуються з 

місцевих бюджетів, підвищенням рівня оплати праці  педагогічних працівників 

закладів дошкільної, позашкільної  освіти, інших установ  і закладів освіти, 

дотриманням  трудових прав педагогічних працівників  цих закладів. Поцікавився 

щодо даного питання у Кравченко Н. М. та  Данилевського В.В. 

Лист від 12.03.2018 №02-05/201 додається (додаток  20). 

Кравченко Н. М., Данилевський В.В.  коротко поінформували  щодо фінансового 

забезпечення закладів і установ освіти Черкаської області та запевнили,  що проблеми 

в цьому питанні вирішуються і вони не є критичними. 
  

ВИРІШИЛИ: звіт про виконання обласного бюджету за 2017 рік взяти до відома та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні проект рішення обласної ради 

«Про звіт про виконання обласного бюджету за 2017 рік». 
   

Висновок додається (додаток 21). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
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11. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н. М., яка поінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017  № 19-22/VII «Про обласний 

бюджет на 2018 рік».  

 Текст проекту рішення додається (додаток  22). 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

Вельбівець О.І. попросив директора Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації поінформувати членів постійної комісії щодо розподілу видатків 

на виконання програми реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018 

– 2020 роки. 

Карманнік Р.В. коротко поінформував про видатки передбачені у проекті 

рішення  по Департаменту регіонального розвитку облдержадміністрації. 

Вельбівець О.І. запропонував для представлення експозиції області на 

Ювілейній ХХХ Міжнародній агропромисловій виставці «Агро 2018» спрямувати 

Управлінню агропромислового розвитку облдержадміністрації 50 тис. грн. 

передбачених у проекті рішення  по Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Пропонувати зменшити  на 50 тис. грн. видатки передбачені у проекті рішення  

по Департаменту регіонального розвитку облдержадміністрації та спрямувати 

Управлінню агропромислового розвитку облдержадміністрації для представлення 

експозиції області на Ювілейній ХХХ Міжнародній агропромисловій виставці «Агро 

2018» на базі виставкового комплексу «Єкспоцентр Україна». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні проект рішення обласної 

ради «Про внесення змін до рішення обласної ради  від 22.12.2017  № 19-22/VII «Про 

обласний бюджет на 2018 рік» з урахуванням запропонованих пропозицій. 
 

Висновок додається (додаток 23). 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

12. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В. з  інформацією про хід виконання рішення обласної ради  вiд  

26.06.2012 №16-4/VІ «Про Програму розвитку туризму в Черкаській області  на 2012-

2020 роки».   

Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 26.06.2012 №16-4/VІ 

додається (додаток  24). 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради вiд 26.06.2012 

№16-4/VІ «Про Програму розвитку туризму в Черкаській області  на 2012-2020 роки» 

взяти до відома та продовжити  контроль за її виконанням. 
   

Висновок додається (додаток 25). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
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13. СЛУХАЛИ: 

Продайводу  О.В., яка поінформувала про хід виконання рішення обласної ради  

від 28.08.2015 №42-4/VI «Про обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-

інфекції/СНІДу на 2015-2018 роки». 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 28.08.2015 №42-4/VI 

додається (додаток 26).  
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради  від 28.08.2015 

№42-4/VI «Про обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 

2015-2018 роки» взяти до відома та продовжити контроль за її виконанням. 

  Внести проект рішення на сесію обласної ради, в якому пропонувати:  

1. Інформацію управління охорони здоров'я Черкаської обласної державної 

адміністрації про хід виконання рішення обласної ради від 28.08.2015 № 42-4/VI «Про 

обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015-2018 роки» 

взяти до відома. 

2. Обласній державній адміністрації, районним державним адміністраціям, 

виконавчим комітетам міських (міст обласного значення) рад, іншим виконавцям, 

зазначеним у Програмі, продовжити її виконання. 

3. Контроль за виконанням рішення покласти на постійні комісії обласної ради з 

питань охорони здоров’я та з питань освіти, науки, культури, молодіжної політики та 

спорту. 
 

Висновок додається (додаток 27). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Доманського В.М., який ознайомив членів постійної комісії із  зверненням 

організатора, координатора ініціативи «Геть від Москви» щодо розгляду обласною 

радою проекту рішення «Про регулювання мови обслуговування громадян у сфері 

надання послуг, торгівлі та здійснення інформування про товари та послуги у                      

м. Львів».  

 Текст звернення додається (додаток  28). 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

 

Озірний О.А., Ковбоша О. Р. внесли пропозицію про необхідність прийняття 

відповідного рішення Черкаською обласною радою. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Звернення організатора, координатора ініціативи «Геть від Москви» взяти до 

відома. 

2. Підготувати та внести відповідний проект рішення на розгляд президії та сесії 

обласної ради. 

Висновок додається (додаток 29). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
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15. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В, який поінформував про звернення батьків дітей                             

с. Богданівка та  с-ща Квітневе щодо сприяння в передачі в комунальну власність 

Зорівській сільській раді шкільного автобуса, який перебуває на балансі  Мехедівської 

ЗОШ І-ІІІ ступенів.  

Текст звернення додається (додаток  30). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

Валерій Вікторович зазначив, що вирішення порушеного питання відноситься до 

повноважень  Драбівської районної державної адміністрації та Зорівської об’єднаної 

територіальної громади.   
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Колективне звернення взяти до відома. 

2. Звернутись до голови Драбівської районної ради Дзеги В.Д. та голови  

Драбівської районної державної адміністрації Гайдая І.В. щодо сприяння в передачі у 

власність Зорівської об’єднаної територіальної громади  шкільного автобуса. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 
 

16. СЛУХАЛИ: 

Доманського В. М., який поінформував про те, що на контролі постійної комісії 

знаходиться хід виконання рішення обласної ради  від 21.08.2015  №42-5/VІ «Про 

обласну  програму розвитку паліативної допомоги на 2015 – 2020 роки». 
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради  від 21.08.2015  №42-5/VІ 

додається (додаток 31).  
 

ВИРІШИЛИ: інформацію управління охорони здоров’я  облдержадміністрації про хід 

виконання рішення обласної ради від 21.08.2015  №42-5/VІ «Про обласну  програму 

розвитку паліативної допомоги на 2015 – 2020 роки», взяти до відома та продовжити 

контроль за її виконанням. 
 

Висновок додається (додаток 32). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., Данилевського В.В.,  які поінформували про проект рішення 

обласної ради «Про внесення змін до деяких рішень обласної ради». 
 

Віталій Олександрович ознайомив членів постійної комісії із змінами що 

вносяться до рішень обласної ради: від 12.10.2016 №9-20/VІI «Про затвердження 

Порядку проведення конкурсного відбору керівників підприємств, установ, закладів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області»,               



13 
 

від 16.12.2016 №10-18/VІI «Про управління суб’єктами  та об’єктами спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» (із змінами),     

від 16.12.2016 №10-22/VІI «Про порядок укладання контрактів з керівниками 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області та затвердження типових форм контрактів», від 08.09.2017 

№16-13/VІI «Про затвердження Порядку призначення на посаду керівників 

загальноосвітніх навчальних закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області». 

Текст проекту рішення додається (додаток  33). 
 

Данилевський В.В. зазначив, що пропозиції управління освіти і науки 

облдержадміністрації, щодо повноважень органу галузевого управління враховані 

проектом рішення та  запевнив, що всі позиції в проекті рішення підтверджені 

управлінням. 

 

ВИРІШИЛИ:   

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до деяких 

рішень обласної ради»  та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     
 

Висновок додається (додаток 34). 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               В.  Доманський 

 

 

Секретар  постійної  комісії                                                         О. Ковбоша 

 


